

Financial Offer: Provision of Water Tankers for re-open clogged latrines/showers water lines in Hassakah Collective Centers - NES

العرض المالي: توفير صهاريج مياه لإعادة فتح المراحيض المسدودة وخطوط المياه للاستحمام في مراكز الحسكة الجماعية - شمال شرق سوريا

#	Description of the Items	Unit	Quantity per day	Unit Price (USD)	
1	<p>Hiring water tanker with (water pump-with 2 labors for each tanker), (Tanker Capacity must not be less than 7,000 liter and not more than 16000 liter) for Hasaka CCs with high working speed, large capacity, widely used for re-opening (latrines, showers, manholes and pipe lines).</p> <p>Water pump should be a matching the following specifications (at less):</p> <ul style="list-style-type: none"> • Pump output 27m³/h. • Rotate Speed 3200 r/min. • Hose Lengthen (not less than 40 meter and not more than 60 meter). <p>Price including all PPE items for labors, any more needs from clean water for this work, water cost, and any other costs, also the vendor are responsible to provide all necessary approvals from the LA to provide water and access to the all locations indicated by Blumont</p> <p>Works should be done according to site engineer instructions.</p> <p>Maximum 22 working days per month.</p>	<p>تأجير صهريج مياه مع مضخة مياه - مع عاملين لكل صهريج) ، (يجب ألا تقل سعة الصهريج عن 7000 لتر ولا تزيد عن 16000 لتر) لمراكز الحسكة ذات سرعة العمل العالية ، السعة الكبيرة ، وتستخدم على نطاق واسع لإعادة الفتح (المراحيض والاستحمام وغرف التفتيش وخطوط الأنابيب).</p> <p>يجب أن تكون مضخة المياه مطابقة للمواصفات التالية (على الأقل):</p> <ul style="list-style-type: none"> • خرج المضخة 27 م³ / ساعة. • استدارة السرعة 3200 ص / دقيقة. • خرطوم بطول (لا يقل عن 40 متر ولا يزيد عن 60 متر). <p>السعر بما في ذلك جميع عناصر معدات الوقاية الشخصية للعمال ، وأي احتياجات أخرى من المياه النظيفة لهذا العمل ، وتكلفة المياه ، وأي تكاليف أخرى ، كما أن البائع مسؤول عن تقديم جميع الموافقات اللازمة من الإدارة المحلية لتوفير المياه والوصول إلى جميع المواقع المشار إليها من قبل بلومونت يجب أن يتم العمل وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.</p> <p>يحد أقصى 22 يوم عمل في الشهر.</p>	1 Tanker including Driver +2 labors working for 8 Hrs)	1	

Estimated Quantity for this Tender

#	Description of Good /services	Unit	Qty	
1	<p>Hiring water tanker with (water pump-with 2 labors for each tanker), (Tanker Capacity must not be less than 7,000 liter and not more than 16000 liter) for Hasaka CCs with high working speed, large capacity, widely used for re-opening (latrines, showers, manholes and pipe lines).</p> <p>Water pump should be a matching the following specifications (at less):</p> <ul style="list-style-type: none"> • Pump output 27m³/h. • Rotate Speed 3200 r/min. • Hose Lengthen (not less than 40 meter and not more than 60 meter). <p>Price including all PPE items for labors, any more needs from clean water for this work, water cost, and any other costs, also the vendor are responsible to provide all necessary approvals from the LA to provide water and access to the all locations indicated by Blumont</p> <p>Works should be done according to site engineer instructions.</p> <p>Maximum 22 working days per month.</p>	<p>تأجير صهريج مياه مع مضخة مياه - مع عاملين لكل صهريج) ، (يجب ألا تقل سعة الصهريج عن 7000 لتر ولا تزيد عن 16000 لتر) لمراكز الحسكة ذات سرعة العمل العالية ، السعة الكبيرة ، وتستخدم على نطاق واسع لإعادة الفتح (المراحيض والاستحمام وغرف التفتيش وخطوط الأنابيب).</p> <p>يجب أن تكون مضخة المياه مطابقة للمواصفات التالية (على الأقل):</p> <ul style="list-style-type: none"> • خرج المضخة 27 م³ / ساعة. • استدارة السرعة 3200 ص / دقيقة. • خرطوم بطول (لا يقل عن 40 متر ولا يزيد عن 60 متر). <p>السعر بما في ذلك جميع عناصر معدات الوقاية الشخصية للعمال ، وأي احتياجات أخرى من المياه النظيفة لهذا العمل ، وتكلفة المياه ، وأي تكاليف أخرى ، كما أن البائع مسؤول عن تقديم جميع الموافقات اللازمة من الإدارة المحلية لتوفير المياه والوصول إلى جميع المواقع المشار إليها من قبل بلومونت يجب أن يتم العمل وفقاً لتعليمات مهندس الموقع.</p> <p>يحد أقصى 22 يوم عمل في الشهر.</p>	1 Tanker including Driver +2 labors working for 8 Hrs)	2

NOTES:

- 1- All the items should be approved by our organization's field Staff.
- 2- Our organization is not bound to buy the whole quantity mentioned in the BOQ and will order as per need.
- 3- All the item quantities should be apply INCOTERM 2010 DDP (Delivery Duty Paid) to the mentioned locations.
- 4- Our organization is not bound to contract with one company and can split the award between one or more companies.
- 5- The delivery Locations are Hasaka Collective Centers in North-East Syria
- 6- The offered Prices includes, transportation, loading & unloading and any other cost to deliver and implementation to locations mentioned in point(5) above in North East SYRIA

ملاحظات:

- 1- يجب الموافقة على جميع الفقرات من قبل موظف الموقع لمنظمتنا.
- 2- منضمنا ليست ملزمة بشراء الكمية الكاملة المذكورة في جدول الكميات ويكون الطلب حسب الحاجة.
- 3- جميع كميات المواد يجب ان يكون (التسليم واجب مدفوعة) إلى المواقع المذكورة.
- 4- المنظمة ليست ملزمة بان تتعاقد مع شركة واحدة. ويمكن تجزئة العطاء بين أكثر من شركة
- 5- مواقع التوصيل موجودة في مراكز الحسكة الجماعية في شمال شرق سوريا.
- 6- الأسعار المقدمة تشمل جميع المصاريف من النقل والتحميل والتسليم والتنفيذ للمناطق المذكورة في النقطة رقم (5) اعلاه في شمال شرق سوريا.

Name of Signatory: _____

Title of Signatory: _____

Name of Bidder: _____

Signature & stamp: _____

Date of Signing: _____